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Opvattingen van het college of burgemeester ex. artikel 33 Reglement van Orde. De griffie zorgt voor verspreiding. 

Beantwoording volgt zo snel mogelijk en in ieder geval binnen 4 weken. 
 
Beantwoording is openbaar/niet openbaar (doorhalen wat niet van toepassing is). 
 

Naam en fractie: R.E. de Rooy, Hart voor BNM 

Datum indiening: 16 januari 2019 

Datum antwoord: 29 januari 2019 

Onderwerp:  Wenselijkheid huidige systeem van afvalscheiding 

 

Inleiding 
Sinds medio vorig jaar worden papier, GFT, PMD en restafval gescheiden ingezameld. In hoeverre is dit, gelet de huidige 
ontwikkelingen ten aanzien van afvalscheiding, nog noodzakelijk? 
 
Vraag 1 
Deelt het College de mening dat het huidige systeem van gescheiden afvalverzameling, waarbij het afval gescheiden over 4 
verschillende containers verdeeld moet worden, voor de burgers belastend is en door velen van hen dan ook als 
onaangenaam ervaren wordt? 
 
Antwoord 
Afval wordt al jaren gescheiden ingezameld. PMD wordt sinds 2015 gescheiden ingezameld, eerst via de plastic Heroes-zak en 
containers in de wijken. Sinds vorig jaar wordt het PMD ingezameld middels de mini-container. Het college onderschrijft de 
doelstellingen van afvalscheiding en wijze waarop dat nu gebeurd. Het college snapt dat men in bepaalde gevallen dit lastig 
vinden. Uit regulier klanttevredenheidsonderzoek blijkt dat veel mensen een aparte inzameling van de grondstoffen 
waarderen.  
 
Vraag 2 
Wij werden door een inwoner van Leiden (ca. 121.000 inwoners) geattendeerd op het aldaar recentelijk ingevoerde systeem, 
waarbij PMD niet langer gescheiden hoeft te worden aangeleverd, maar gewoon in de restafvalbak mag. Zo staat op de 
website van de gemeente Leiden onder meer: 

Gebruikt plastic 

Plastic hoeft niet meer apart 

Vanaf nu mag al uw plasticafval gewoon bij het andere huisvuil. Dankzij de nieuwe 
afvalscheidingsinstallatie van de afvalverwerker worden plasticverpakkingen, metalen en 
drankkartonnen in de fabriek van het andere afval gescheiden. Dit kan dan weer opnieuw 
gebruikt worden en het verdwijnt niet meer in de verbrandingsoven. Deze nieuwe methode 
levert volgens een berekening tien keer zoveel plastic voor recycling op. Glas, papier en 
textiel blijft de gemeente wel apart inzamelen. 

Is het College hiermee bekend? 
 
Antwoord 
Ja, daar is het college mee bekend. Op dit moment bieden de huidige verwerkingscontracten deze mogelijkheid (nog) niet en 
is er op dit moment geen voldoende verwerkingscapaciteit van nascheiding van PMD in Nederland. Bij de evaluatie van 
afvalscheiding (VANG) waar dit jaar mee begonnen wordt, zullen deze ontwikkelingen ook aan de orde komen. 
 
Vraag 3 
Is het College bereid te onderzoeken of dit ook binnen onze regio ingevoerd kan worden en, indien dat mogelijk mocht blijken 
te zijn, binnen de regio aan te dringen op zo spoedig mogelijke invoering hiervan? 
 
Antwoord 
Zie antwoord bij vraag 2. 
 
 


